
 

 

Protokollsanteckning  

Ändring av taxan för felparkeringsavgift 

Socialdemokraterna 

 

Vi ser inte varför vi ska höja felparkeringstaxan med syfte att ta in mer pengar till kassan samtidigt 
som skatten sänks.  Samtidigt är det ifrågasattbart att man lägger nivån som i Stockholm och inte 
som nivån i t ex Botkyrka.  

Prognosen bygger på att antalet böter hålls på samma nivå trots höjningne samtidigt som detta ska 
öka trafiksäkerheten vilket går att ifrågasätta. 

 


